
SOMETIMES & SOMETIME & SOME TIME 
 

• SOMETIMES 
 
- Sıklık zarf olup dilimize ‘bazen, arada sırada, kimi zaman, ara ara’ şeklinde çevrilir. 
 
Sometimes I go for a walk in the park. 
Arada sırada parkta yürüyüş yaparım. 
 
We sometimes eat out on weekends. 
Bazen hafta sonları dışarıda yeriz. 
 

• SOMETIME 
 
- Hem sıfat hem zarf olarak kullanılan bu yapı geçmişte ya da gelecekte belirtilmemiş bir 
zamanda yapılan bir şeyden bahsederken kullanılır. Bu bağlamda dilimize ‘ bir ara, 
günün birinde, bir zaman...’ şeklinde çevrilir. 
 
They lived in Paris sometime in the 1990s. 
90’larda bir ara Paris’te yaşadılar. 
 
He plans to start his own business sometime soon. 
Yakın bir zamanda kendi işini kurmayı planlıyor. 
 

• SOME TIME 
 
- İsim tamlamasıdır. Yine belirsiz bir zamanı dilimini anlatır. 
 
I needed some time to think about their proposal. 
Önerilerini düşünmek için biraz zamana ihtiyacım vardı. 
 
It will take some time to complete the project. 
Projeyi tamamlamak biraz zaman alacak. 
 
 


